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Dobrý den,

v souladu s informačním zákonem a s tím, co napsal starosta Igor Trávníček,

požaduji PO STAROSTOVI zaslání jim uváděného dokumentu ve věci vitríny ODS

na Šídlovci v Ostravě-Hrabová. Odpověď s informacemi a dokumenty prosím

zašlete přes email, nikoliv přes datovou schránku.

Igor Trávníček dne 8.11. 2020 napsal mě a radním: *"Vitrínu ODS, která je

na Šídlovci jsem nechal vyrobit a instalovat já, a to v době, kdy jsem byl

členem ODS i předsedou místního sdružení. Zároveň mám souhlas úřadu s

umístěním."*

1. Prosím o zaslání souhlasu úřadu s umístěním vitríny, kterým disponuje

starosta (viz sdělení starosty).

2. Prosím o zasláním souhlasu úřadu s umístěním vitríny, kterým disponuje

úřad (víz poznámka níže).

3. Prosím o zaslání alespoň roku, kdy byla starostou vitrína ODS vyrobena a

instalována.

4. Prosím o zaslání právního stanoviska, které dle sdělení radních, nechal

vypracovat starosta ve věci vitrín ČSSD, která se vitrín vzdala ve prospěch

hasičů a spolku Zelená Hrabová. Pokud takové právní stanovisko neexistuje,

pak prosím o zaslání žádosti, kterým úřad nebo samospráva Hrabové o takové

právní stanovisko požádali a datum, kdy a kdo tak učinil.

K bodu č. 2 uvádím, že jsem si vědom, že úřednice paní Matuštíková (její

kolegyně na telefonu) i pan tajemník Jan Socha mi opakovaně uvedli, že

takový dokument na úřadě neexistuje, proto se spokojím u bodu č. 2 s

informací, že úřad žádnou takovou informaci/dokument nemá/neeviduje. V

opačném případě bych nerozuměl opakovanému sdělení úředníků, když naposledy

tajemník právě dnes (26.11. 2620) v SMS uvedl: "Doposud starosta toto

nedoložil a dle sdělení mých podřízených takový doklad nemají k dispozici."

Děkuji za spolupráci.

S pozdravem,.

   


